

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

201910

中旬刊（总第 541 期 / 第 38 卷）

价值工程

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊（光盘版）

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311



万方数据

价值工程

2019年10月中旬刊(总第541期/第38卷)
1982年创刊 2019年10月18日出版

中国商界文联会刊
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

总 编:高志彪

总 编 室:师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞

刘英禄

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄槐安西路88号

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

目 录

* 价值管理 *

- 有色金属矿选厂尾矿固废属性鉴别与尾矿库水污染防治措施 代庆仁 等(1)
- 火电厂氨站重大突发事件情景构建的研究与应用 梁天杰 等(5)
- 电子烟企业的价值工程运用 任志能 等(9)
- 基于可视化及多元线性回归探究影响人均 GDP 的因素 蒋秉焜(11)
- 关于马鞍山水质投诉类别及原因的分析 朱红 等(14)
- 长沙政务营商环境优化及其评价指标体系构建 彭亮 等(16)
- J 产业园项目设计管理研究 李斌杰(19)
- 矿山露天采场环境综合整治实例分析 楚敬龙 等(22)
- 航天发射任务准备阶段参试系统风险管理 李超 等(25)
- 基于业主视角的建设工程项目进度控制 段永辉 等(28)
- 创业板上市公司会计信息质量评价研究 郑紫旺(30)
- 基于多属性效用理论的建筑工程成本控制研究 周丽娜(32)
- 互联网金融服务小微企业路径探讨 雷舰(34)
- 低压用电检查工作中的反窃电工作分析 王新宇(36)
- 城市建设的可持续发展规划研究 王超(39)
- 论会计信息化对企业财务管理的影响及解决策略 李小根(41)
- “中国制造 2025”视阈下中小企业创新驱动协同发展探索 华敏 等(43)
- 煤矿防治水工作面临的常见问题浅析 何银岐(45)
- 项目管理(施工组织设计)对工程造价的影响 柳映秋(47)
- 精准扶贫视角下扶贫培训项目资源整合研究 陈中耀 等(49)
- 房地产企业土地增值税纳税筹划分析 杨一帆 等(51)
- 甘肃省金昌市废旧工矿区的改造研究 张京娟 等(53)
- 新常态下村居干部经济责任审计思考 李娜 等(55)
- 对铁路运输组织管理策略的相关研究 王仁伟(57)
- 义乌进口市场发展路径及对策研究 王璐(59)
- 如何加强隧道施工成本控制管理 桂涛(61)
- 基于公共空间对北京老旧小区街道景观微更新 毛圣雯(63)
- 浅谈综采放顶煤工作面煤质管理 孟金(65)
- 土地整治项目中土地平整工程设计技术的应用分析 朱文璟(67)
- 邻避事件中网络虚拟社群的特征分析及“特征破坏”对策 孙莹 等(69)
- 地下综合管廊工程经济指标分析 董蒙蒙(71)
- 企业档案管理中存在的问题与思考 吕瑞芬(73)
- 浅析屏山县李子产业发展改进对策 陈云岗(75)
- “资助+就业”诚信协同视野下高职贫困生就业诚信的对策研究 王丽(77)
- 浅析公路桥梁建设的现状及安全对策 李洪川(79)
- 废弃泥浆处理措施的综合评价优选 赵刚 等(81)
- 固定污染源烟尘监测常见问题及解决方法 王烁 等(83)
- 施工项目管理与工程造价过程控制 陈少波(85)
- 论我国产学研互惠性协同创新的存在性 吕宝林 等(87)
- 公路交通施工技术及安全设施设计探究 徐越光 等(89)
- 公路改扩建工程桥梁加宽方案技术研究 王利民(91)
- 公路沥青路面施工技术要点研究 廖波(93)
- PPP 模式下的特色小镇风险管理 陈舒铃(95)
- 新标准下机动车污染物测量方法的分析研究 王真 等(97)
- EPC 工程总承包项目模式及其应用性研究 李月英(99)
- 环境功能区划在建设项目环评中的应用思考 范怀心 等(101)
- 科学计量视角下国内农业可持续发展研究分析 陆杉 等(103)
- 工程地质勘察中水文地质问题的思考与探索 徐建平(105)
- 国有企业外部市场治理对技术创新驱动路径阐释 许龙 等(107)

新会计准则下房地产开发企业会计核算探讨 赵筠(109)

我国政府网络舆情治理问题及对策分析 金占勇 等(111)

信息资产投保问题及对策研究 陈咪(113)

基于双因素理论分析的中小企业 90 后知识型员工的流失问题
探索 孙茜(117)

技术创新联盟成员间知识共享行为的演化博弈分析
..... 周贺来 等(119)

电采暖典型技术综合效益评价研究 周景宏 等(122)

桂林某景区溶洞自然冷源利用可行性分析 刘义军(125)

河北省科技型中小企业创新发展研究 严军花(127)

互联网金融对中国商业银行技术效率影响 郑才静(129)

人民币汇率变动对天津市出口贸易物流的影响分析
..... 李金龙 等(132)

公路交通工程试验检测的质量控制 丁融(134)

房企转型期的资本运营 冯蕾(136)

抽水蓄能电站水淹突发事件应急预案理论分析
..... 韩秀姝 等(138)

成都地铁换乘及换乘效率评价研究 何林 等(140)

企业新生代员工管理调查研究 牛嵘嵘 等(143)

北京践行“一带一路”倡议问题研究 许恬(145)

基于设备全生命周期建立隐患管理系统 陈全 等(148)

环境污染责任保险的三方动态博弈模型 周叶玲(151)

*** 价值链·供应链 ***

基于产业链视角的义乌红糖产业发展路径的研究
..... 章靖毓(155)

基于云计算的废纸回收供应链数据中心构建研究
..... 和征 等(157)

*** 功能载体创新 ***

结构复杂、大尺寸 0 号段支架现浇施工技术研究
..... 阮必胜(161)

空投腿式缓冲装置有限元法强度优化 马小光 等(165)

试论对于道路桥梁的路基施工技术分析 陈巨龙(169)

卷烟厂工艺空调超声波加湿机控制系统的设计与实现
..... 杨川(171)

蜗杆或大导程螺纹车削工艺改进 彭熙熙 等(173)

桥梁隧道施工中灌浆技术的应用分析 张越(175)

综采工作面新型超前支护工艺研究及应用
..... 高松芝 等(177)

65m 高砖混烟囪定向拆除爆破 程庆 等(179)

人行悬索桥突然断索动力效应研究 李萌 等(181)

一种三维激光切割加工快速装夹夹具设计 谢旺盛(183)

光立方体制作无锡焊连接方法研究 董兵 等(185)

某箱体焊接变形分析及工艺控制措施 朱文华 等(187)

既有铁路线平改立顶进施工分析研究 董佳佳(189)

160km/h 动车组牵引通风风道仿真分析及设计优化
..... 李春义 等(191)

50m 预应力混凝土 T 梁场地建设及预制施工技术
..... 刘佳宝(194)

三跨简支梁桥上无缝线路纵向力计算分析 张震(197)

勐古怒江特大桥总体设计 袁少洋 等(200)

*** 价值应用 ***

施工阶段基于 BIM 技术的工程造价控制的价值研究
..... 李云春 等(203)

Fintech 的高质量发展与“监管沙箱”的经验借鉴
..... 卜亚 等(206)

基于 CNKI 的我国信息化领导力文献分析 丁蓉 等(210)

创新创业人才选拔评价指标体系的构建研究
..... 蔡美菊 等(214)

中国经济增长的空间计量经济学分析与探究 康淑菊(216)

智慧物流背景下无人机配送发展分析 孙捷(218)

在校大学生支付方式影响因素实证研究 曹立思 等(220)

梅特卡夫估值法研究 张小艳 等(222)

高速公路拓宽工程中桥梁纵缝拼接技术应用研究
..... 肖萌(226)

等电位应用案例简述 刘树春 等(228)

基于 NB-IoT 技术的水质监测系统的设计 李建飞 等(230)

炼化化工仪表自动化特点及发展趋势 焦方斌(233)

数字化阅读与纸质阅读的比较研究 高建新 等(235)

支持质量改进的评价方法在军事活动中的应用研究
..... 薄冰 等(238)

绿色施工背景下的公路桥梁施工技术 季文超(241)

维护机械系统可靠性的方法探索 韩东(243)

BIM 技术在装配式建筑设计中的应用实施 李令令(245)

低浓度 VOCs 监测设备冷阱的设计及制冷效果的影响因素
..... 李峰居 等(247)

膜式燃气表示值误差测量结果的不确定度评定
..... 雷志雯 等(249)

浅析青年志愿服务现状与对策分析 马莹莹 等(251)

云技术在西部高校图书馆中的应用研究 王建行(254)

岩溶补给型富水块段地下水污染风险分析
..... 和建华 等(257)

外贸企业中英文网站呈现形式差异及改进建议
..... 李盈锐 等(261)

新工科背景下语音信号处理虚拟仿真实验平台设计
..... 刘霞 等(263)

基于双重预防的土地工程施工项目安全管理体系
..... 尚贝(265)

长沙高新区移动互联网产业集群发展对策研究 郑尚(268)

基于专利数据的煤化工产业分析 方磊 等(270)

扩散方程的数值差分分解法 刘浩庭(272)

探究计算机图形图像设计与视觉传达设计 沈立(276)

*** 工业工程 ***

工业工程技术在白胶生产线平衡中的应用 路光秋(278)

安阀生产车间布置优化问题研究 刘仁安 等(280)

*** 理论综述 ***

信息不对称对 IPO 抑价影响机理研究 唐珏 等(284)

双乙酸钠的合成与应用前景 曹强 等(286)

PPP+EPC 模式风险分配综述 倪喆 等(288)

万物互联时代污水处理新技术展望 梁一鸣(291)

企业家对产业集群技术创新的影响机制综述
..... 施婉思(293)

中国对非洲直接投资的潜力及效率研究 黄凯 等(296)

郑重声明

1. 本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。
2. 来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3 个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。
3. 编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。
4. 本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿注明。

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.38 10.b

(Sum No.541)

Published in Oct. 18, 2019

Inscribed:

Yuan Baohua

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponser:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

No.88 Huai'an Road, Shijiazhuang

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezzsbjb@163.com

Printed by:

Changling Printing House, Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 Identification of Solid Waste Attribute of Tailings of Non-ferrous Metal Concentrator and Prevention Measures of Water Pollution in Tailings Reservoir DAI Qing-ren, *et al.*
- 5 Research and Application of Scenario Construction of Major Incidents in Ammonia Station of Thermal Power Plant LIANG Tian-jie, *et al.*
- 9 Application of Value Engineering in Electronic Tobacco Enterprise REN Zhi-neng, *et al.*
- 11 Exploring Factors Affecting Real GDP Per Capital Based on Visualization and Multiple Linear Regression JIANG Bing-ye
- 14 Analysis of the Types and Causes of Water Quality Complaints in Maanshan ZHU Hong, *et al.*
- 16 Changsha Government Business Environment Optimization and Its Evaluation Index System Construction PENG Liang, *et al.*
- 19 Research on Design Management of J Industrial Park Project LI Bin-jie
- 22 Case Analysis of Comprehensive Improvement of Mine Open Pit Environment CHU Jing-long, *et al.*
- 25 Research on Risk Management of Participant System in the Preparatory Stage of Space Launch Mission LI Chao, *et al.*
- 28 Construction Project Progress Control Based on Owner's Perspective DUAN Yong-hui, *et al.*
- 30 Study on Accounting Information Quality Evaluation of Gem Listed Companies ZHENG Zi-wang
- 32 Research on Construction Engineering Cost Control Based on Multi-attribute Utility Theory ZHOU Li-na
- 34 Discussion on the Path of Small and Micro Enterprises in Internet Financial Services LEI Jian
- 36 Analysis of Anti-stealing Work in Low-voltage Electricity Inspection WANG Xin-yu
- 39 Study on Sustainable Development Planning of Urban Construction WANG Chao
- 41 On the Influence of Accounting Informatization on Enterprise Financial Management and Its Solution LI Xiao-gen
- 43 Exploration on Innovation-driven Cooperative Development of Small and Medium-sized Enterprises from the Perspective of "Made in China 2025" HUA Min, *et al.*
- 45 Analysis on the New Problems in Coal Mine Waterproofing Work HE Yin-qi
- 47 The Influence of Project Management (Construction Organization Design) on Project Cost LIU Ying-qiu
- 49 Study on Resource Integration of Poverty Alleviation Training Projects from the Perspective of Precision Poverty Alleviation CHEN Zhong-yao, *et al.*
- 51 Analysis of Land Value-added Tax Planning for Real Estate Enterprises YANG Yi-fan, *et al.*
- 53 Research on Reconstruction of Waste Industrial and Mining Areas in Jinchang City, Gansu Province ZHANG Jing-juan, *et al.*
- 55 Reflections on the Economic Responsibility Audit of Village Cadres under the New Normal LI Na, *et al.*
- 57 Research on the Management Strategy of Railway Transportation Organization WANG Ren-wei
- 59 Research on the Development Path and Countermeasures of Yiwu Import Market WANG Lu
- 61 On How to Strengthen the Cost Control and Management of Tunnel Construction GUI Tao
- 63 Micro-update of Beijing Old Community Street Landscape Based on Public Space MAO Sheng-wen
- 65 Discussion on the Coal Quality Management of Fully-mechanized Top Coal Caving Face MENG Jin
- 67 Application and Analysis of Land Leveling Engineering Technology in Land Regulation Project ZHU Wen-jing
- 69 Characteristic Analysis and "Characteristic Destruction" Countermeasure of Network Virtual Community in NIMBY Events SUN Ying, *et al.*
- 71 Analysis of Economic Indicators of Underground Comprehensive Pipe Gallery Project DONG Meng-meng
- 73 Problems and Thoughts in the Archives Management of Enterprise LV Rui-fen
- 75 Analysis on the Improvement Countermeasures of Plum Industry Development in Pingshan County CHEN Yun-gang

• III •

万方数据

77	The Countermeasures of the Employment Integrity of the Impoverished Vocational College Students Under the Vision of "Funding+Employment"	WANG Li
79	Analysis on the Status Quo and Safety Countermeasures of Highway Bridge Construction	LI Hong-chuan
81	Comprehensive Evaluation and Optimization of Disposal Measures for Waste Mud	ZHAO Gang, <i>et al.</i>
83	Common Problems and Solutions in Dust Monitoring of Fixed Pollution Sources	WANG Shuo, <i>et al.</i>
85	Construction Project Management and Engineering Cost Process Control	CHEN Shao-bo
87	On the Existence of Mutual Benefit Cooperative Innovation of Industry-University-Research in China	LV Bao-lin, <i>et al.</i>
89	Research on Highway Traffic Construction Technology and Safety Facilities Design	XU Yue-guang, <i>et al.</i>
91	Research on Bridge Widening Scheme Technology for Highway Reconstruction and Expansion Project	WANG Li-min
93	Research on Technical Points of Highway Asphalt Pavement Construction	LIAO Bo
95	Risk Management of Characteristic Towns in PPP Mode	CHEN Shu-ling
97	Analysis and Research on Measurement Methods of Vehicle Pollutants under the New Standard	WANG Zhen, <i>et al.</i>
99	EPC Project General Contracting Project Model and Its Application Research	LI Yue-ying
101	Reflections on the Application of Environmental Function Regionalization in the EIA of Construction Projects	FAN Huai-xin, <i>et al.</i>
103	Analysis of the Research on Sustainable Development of Agriculture in China from the Perspective of Scientific Measurement	LU Shan, <i>et al.</i>
105	Thinking and Exploration of Hydrogeological Problems in Engineering Geological Survey	XU Jian-ping
107	Interpretation of the Driven Path of Technological Innovation by External Market Governance of State-owned Enterprises	XU Long, <i>et al.</i>
109	Discussion on Accounting Calculation of Real Estate Development Enterprises under the New Accounting Standards	ZHAO Yun
111	Analysis on the Problems and Countermeasures of Governing the Internet Public Opinion of Our Government	JIN Zhan-yong, <i>et al.</i>
113	Research on the Problems and Countermeasures of Information Assets Insurance	CHEN Mi
117	Exploration on the Loss of Post-90s Knowledge-based Workers in SMEs Based on Two-Factor Theory Analysis	SUN Qian
119	Evolutionary Game Analysis of Knowledge Sharing Behavior among Members of Technology Innovation Alliance	ZHOU He-lai, <i>et al.</i>
122	Research on the Comprehensive Benefit Evaluation of Typical Technology of Electric Heating	ZHOU Jing-hong, <i>et al.</i>
125	Feasibility Analysis of Natural Cold Source Utilization of Caves in a Scenic Spot in Guilin	LIU Yi-jun
127	Research on Innovation and Development of Small and Medium-sized Technological Enterprises in Hebei Province	YAN Jun-hua
129	The Impact of Internet Finance on the Technical Efficiency of Chinese Commercial Banks	ZHENG Cai-jing
132	The Impact of RMB Exchange Rate Changes on Tianjin's Export Logistics Trade	LI Jin-long, <i>et al.</i>
134	Quality Control of Highway Traffic Engineering Test and Detection	DING Rong
136	Capital Operation during the Transition Period of Housing Enterprises	FENG Lei
138	Theoretical Analysis of Emergency Plan for Flooding Accidents in Pumped Storage Power Station	HAN Xiu-shu, <i>et al.</i>
140	Research on Chengdu Metro Transfer and Transfer Efficiency Evaluation	HE Lin, <i>et al.</i>
143	Research on the Management of New Generation Employees in Enterprises	NIU Rong-rong, <i>et al.</i>
145	Practices of the "The Belt and Road" Initiative in Beijing	XU Tian
148	Establishing Hidden Danger Management System Based on Device Life Cycle	CHEN Quan, <i>et al.</i>
151	Tripartite Dynamic Game Model of Environmental Pollution Liability Insurance	ZHOU Ye-ling

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

155	Research on the Development Path of Yiwu Brown Sugar Industry Based on the Perspective of Industry Chain	ZHANG Jing-yu
157	Research on the Construction of Data Center of Waste Paper Recycling Supply Chain Based on Cloud Computing	HE Zheng, <i>et al.</i>

FUNCTION CARRIER INNOVATION

161	Research on Cast-in-place Construction Technology of Complex and Large Size 0# Section Support	RUAN Bi-sheng
165	Strength Optimization of Airdrop Legged Buffer Device by Finite Element Method	MA Xiao-guang, <i>et al.</i>
169	Technology Analysis of Subgrade Construction for Road Bridges	CHEN Ju-long
171	Design and Implementation of Control System for Ultrasonic Humidifier of Process Air Conditioning in Cigarette Factory	YANG Chuan
173	Improvement of Worm or Large Lead Thread Turning Process	PENG Xi-xi, <i>et al.</i>
175	Application Analysis of Grouting Technology in Bridge Tunnel Construction	ZHANG Yue
177	Research and Application of New Advanced Support Technology in Fully Mechanized Mining Face	GAO Song-zhi, <i>et al.</i>
179	Directional Demolition Blasting of 65m High Brick-concrete Chimney	CHENG Qing, <i>et al.</i>
181	Study on Dynamic Effect of Sudden Broken Cable of Pedestrian Suspension Bridge	LI Meng, <i>et al.</i>

- 183 Design of a Fast Clamping Fixture for 3D Laser Cutting XIE Wang-sheng
 185 Research on Without Tin Welding Connection Method of Light Cube Making DONG Bing,*et al.*
 187 The Welding Deformation Analysis and Process Control Measures of a Box ZHU Wen-hua,*et al.*
 189 Analysis and Research on the Jacking Construction of Changing the Level Crossing into Interchange in Existing Railway Lines
 DONG Jia-jia
 191 Simulation Analysis and Design Optimization of Traction Ventilation Duct of 160km/h EMU LI Chun-yi,*et al.*
 194 Site Construction of 50m Prestressed Concrete T-beam and Prefabrication Construction Technology LIU Jia-bao
 197 Calculation and Analysis of Longitudinal Force of Continuously Welded Rails on Three-span Simply Supported Beam Bridge
 ZHANG Zhen
 200 The Overall Design of the Menggu Nujiang River Grand BridgeYUAN Shao-yang,*et al.*

VALUE APPLICATION

- 203 Research on Value of Engineering Cost Control Based on BIM Technology in Construction Stage LI Yun-chun,*et al.*
 206 Research on Fintech High-quality Development and Experience Reference of Regulatory Sandbox BU Ya,*et al.*
 210 Analysis of Research of Informatization Leadership in China Based on CNKI DING Rong,*et al.*
 214 Research on the Establishment of Evaluation Index System for the Selection of Innovative and Entrepreneurial Talents
 CAI Mei-ju,*et al.*
 216 Analysis and Exploration of Spatial Econometrics of China's Economic Growth KANG Shu-ju
 218 Analysis on the Development of UAV Distribution under the Background of Intelligent Logistics SUN Jie
 220 An Empirical Study on the Influencing Factors of College Students' Payment Methods CAO Li-si,*et al.*
 222 Research on Metcalfe's Law ZHANG Xiao-yan,*et al.*
 226 Research on Application of Longitudinal Joint Splicing Technology of Bridges in Highway Widening Project XIAO Meng
 228 Brief Introduction of Equipotential Application Cases LIU Shu-chun,*et al.*
 230 Design of Water Quality Monitoring System Based on NB-IoT Technology LI Jian-fei,*et al.*
 233 Characteristics and Development Trend of Refinery Chemical Instrument Automation JIAO Fang-bin
 235 A Comparative Study of Digital Reading and Paper Reading GAO Jian-xin,*et al.*
 238 Application Research of Evaluation Methods Supporting Quality Improvement in Military Activities BO Bing,*et al.*
 241 Highway Bridge Construction Technology under the Background of Green ConstructionJI Wen-chao
 243 Exploring the Method of Maintaining Mechanical System Reliability HAN Dong
 245 Application Implementation of BIM Technology in Prefabricated Building Design LI Ling-ling
 247 The Design of Cryotrap of Low Concentration VOCs Monitoring Equipment and the Factors Influencing Refrigeration Effect
 LI Feng-ju,*et al.*
 249 Uncertainty Evaluation of Error Measurement Results of Membrane Gas Meter LEI Zhi-wen,*et al.*
 251 Analysis on the Current Situation and Countermeasures of Youth Volunteer Service MA Ying-ying,*et al.*
 254 Application Research of Cloud Technology in Western University Libraries WANG Jian-hang
 257 Groundwater Contamination Risk Analysis of Karst Recharge Rich Water Block HE Jian-hua,*et al.*
 261 Differences in the Presentation of Chinese and English Websites of Foreign Trade Enterprises and Suggestions for Improvement
 LI Ying-rui,*et al.*
 263 Design of Virtual Experiment Platform for Voice Signal Processing under New Engineering LIU Xia,*et al.*
 265 Safety Management System of Land Engineering Construction Project Based on Double Prevention SHANG Bei
 268 Research on Development Strategy of Mobile Internet Industry Cluster in Changsha High-tech Zone Based on Patent GEM-S Model
 ZHENG Shang
 270 Analysis of Coal Chemical Industry Based on Patent Data FANG Lei,*et al.*
 272 Numerical Solution of Diffusion Equation LIU Hao-ting
 276 Exploration on the Computer Graphic and Image Design and Visual Communication Design SHEN Li

IE

- 278 Application of Industrial Engineering Technology in Balance of White Glue Production Line LU Guang-qiu
 280 Study on Layout Optimization of Safety Valve Workshop LIU Ren-an,*et al.*

THEORETICAL REVIEW

- 284 Research on the Influencing Mechanism of Information Asymmetry on IPO Underpricing TANG Jue,*et al.*
 286 Synthesis and Application Prospect of Sodium Diacetate CAO Qiang,*et al.*
 288 Review of Project Risk Allocation under PPP+EPC Mode NI Zhe,*et al.*
 291 Application of Internet of Things Technology in Water Treatment LIANG Yi-ming
 293 Research Review on the Influence Mechanism of Entrepreneur on Technology Innovation in Industrial Cluster SHI Wan-si
 296 Research on the Potential and Efficiency of China's Direct Investment in Africa HUANG Kai,*et al.*